
Protokół Nr 7 .2021 

ze wspólnego posiedzenia Komisji Stałych Rady Gminy Górzyca                                             

w dniu 20 września 2021 r. o godz. 15
00

, 

zwołanego na wniosek Przewodniczących Komisji. 

 

Przewodnicząca posiedzenia Janina Bryl otworzyła wspólne posiedzenie komisji 

stałych rady. Powitała wszystkich uczestników posiedzenia komisji. 

 

Przewodnicząca poinformowała, że w posiedzeniu udział wzięły niżej 

wymienione komisje:  

  

1) Komisja Rewizyjna (obecnych 4 członków na skład osobowy 4); 

2) Komisja Skarg, Wniosków i Petycji (obecnych 3 na skład osobowy 3)  

3) Komisja Rozwoju Gospodarczego i Gospodarki Komunalnej (obecnych         

3 członków na  skład osobowy 4 – nieobecna radna Stanisława Urban i radna 

Maria Palmowska); 

4)  Komisja Sfery Socjalnej (obecnych 3 członków na skład osobowy 4). 

  

Przewodnicząca posiedzenia stwierdziła, że ogółem obecnych jest 13 radnych – 

lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodnicząca posiedzenia spytała czy radni zgłaszają propozycje do porządku 

posiedzenia komisji. 

 

Nie zgłoszono żadnych propozycji zmian do porządku obrad posiedzenia 

Komisji. 

 

Porządek obrad: 

 

1. Projekt uchwały w sprawie Programu współpracy Gminy Górzyca                         

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na 2022 rok. 

2. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany studium uwarunkowań    

i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Górzyca. 

3. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu dostarczania wody                      

i odprowadzania ścieków oraz przekazania go do zaopiniowania organowi 

regulacyjnemu. 

4. Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Górzyca na 

2021 rok Nr XXIII.138.2020 z dnia 30 grudnia 2020 r. 

5. Informacja o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2021 roku                    

i informacja o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej (WPF). 

6. Informacja Gminnego Ośrodka Kultury i Gminnej Biblioteki Publicznej                     

o przebiegu wykonania planu finansowego za I półrocze 2021 r. 



7. Sprawozdanie z działalności Zakładu Gospodarki Komunalnej w Górzycy za 

I półrocze 2021 r. 

8. Wolne wnioski i informacje. 

 

Realizacja porządku obrad: 

 

Ad. 1 

Projekt uchwały w sprawie Programu współpracy Gminy Górzyca                         

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na 2022 rok. 

 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Gł. Specjalista ds. działalności 

gospodarczej, spraw społecznych i ochrony danych osobowych Ewa Piechota. 

 

Brak dyskusji. 

 

Opinia Komisji Sfery Socjalnej w głosowaniu jawnym,  pozytywna: na 

obecnych 3 członków ze składu komisji - 3 głosy „za”. 

 

Ad. 2 

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany studium uwarunkowań                    

i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Górzyca. 

 

Projekt uchwały przedstawił i omówił Główny specjalista ds. budownictwa, 

inwestycji  i gosp. przestrzennej Sławomir Czapłon. 

 

Radny Kazimierz Wontor stwierdził, że załącznik nr 2 omawianego projektu 

uchwały obejmuje teren w rejonie miejscowości Laski Lubuskie i przewiduje  

zmianę z terenów rolnych na tereny produkcyjno-usługowe związane                       

z produkcją zielonego wodoru oraz farmą fotowoltaiczną. Radny powiedział, że 

planowana inwestycja zlokalizowana jest bezpośrednio przy miejscowości Laski 

Lubuskie i mieszkańcy obawiają się, że będą żyli przy ogromnym zakładzie. 

Niektórzy decydując się na zamieszkanie w Laskach Lubuskich kierowali się 

spokojem i wiejskim otoczeniem, Ponadto radny zwrócił uwagę na brak 

informacji w tej sprawie. Nikt nie zna tego tematu, nie były prowadzone żadne 

rozmowy w tej sprawie z mieszkańcami wsi. 

 

Wójt odpowiedział, że w tej chwili uchwalamy Studium, a Miejscowy Plan 

określi już dokładnie wszystkie warunki i będzie to już ścisła procedura. W tej 

chwili jest to dokument planistyczny.  

 

Gł. Spec. Sławomir Czapłon powiedział, że jest to Studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego, to nie jest jeszcze dokument 



planistyczny. To pozwala na otwarcie pewnej procedury związanej                         

z Miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego. Na etapie 

planistycznym powstaje plan, przeprowadzane są konsultacje społeczne, 

mieszkańcy mają udział w tym procesie i przeprowadzane są wszelkie 

uzgodnienia, oceny oddziaływania. 

 

Radny Ireneusz Grzesiak spytał czy farmy wiatrowe mogą powodować 

zakłócenia radiowe. 

 

Wójt odpowiedział, że zgodnie z jego wiedzą wiatraki nie zakłócają 

odbiorników radiowych.  

 

Brak dalszej dyskusji. 

 

Opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Gospodarki Komunalnej                         

w głosowaniu jawnym,  pozytywna: na obecnych 3 członków ze składu 

komisji - 3 głosy „za”. 

 

Ad. 3 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu dostarczania wody                      

i odprowadzania ścieków oraz przekazania go do zaopiniowania organowi 

regulacyjnemu. 

 

Projekt uchwały przedstawił i omówił Kierownik Zakładu Gospodarki 

Komunalnej Tomasz Stupienko. 

 

Brak dyskusji. 

 

Opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Gospodarki Komunalnej                         

w głosowaniu jawnym,  pozytywna: na obecnych 3 członków ze składu 

komisji - 3 głosy „za”. 

 

Ad. 4 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Górzyca na 

2021 rok Nr XXIII.138.2020 z dnia 30 grudnia 2020 r. 

 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Skarbnik Gminy Beata Gołębiowska. 

 

Brak dyskusji. 

 

Opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Gospodarki Komunalnej                         

w głosowaniu jawnym,  pozytywna: na obecnych 3 członków ze składu 

komisji - 3 głosy „za”. 



 

Ad. 5 

Informacja o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2021 roku                    

i informacja o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej (WPF). 

 

Informację przedstawiła i omówiła Skarbnik Gminy Beata Gołębiowska. 

 

Brak dyskusji. 

 

Opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Gospodarki Komunalnej                         

w głosowaniu jawnym,  pozytywna: na obecnych 3 członków ze składu 

komisji - 3 głosy „za”. 

 

Ad. 6 

Informacja Gminnego Ośrodka Kultury i Gminnej Biblioteki Publicznej                     

o przebiegu wykonania planu finansowego za I półrocze 2021 r. 

 

Informację przedstawiła i omówiła Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury 

Małgorzata Gniewczyńska oraz Gł. Księgowy jednostek Bartłomiej 

Mikłaszewski. 

 

Brak dyskusji. 

 

Opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Gospodarki Komunalnej                         

w głosowaniu jawnym,  pozytywna: na obecnych 3 członków ze składu 

komisji - 3 głosy „za”. 

 

Ad. 7 

Sprawozdanie z działalności Zakładu Gospodarki Komunalnej w Górzycy za I 

półrocze 2021 r. 

 

Sprawozdanie przedstawił i omówił Kierownik Zakładu Gospodarki 

Komunalnej Tomasz Stupienko. 

 

Brak dyskusji. 

 

Opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Gospodarki Komunalnej                         

w głosowaniu jawnym,  pozytywna: na obecnych 3 członków ze składu 

komisji - 3 głosy „za”. 

 

Ad. 8 

Wolne wnioski i informacje. 

 



- Sekretarz Gminy Anna Kwiek-Judycka poinformowała, że na sesji Rady 

Gminy Wójt planuje przedłożyć wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 

sesji dwóch uchwał, w sprawie: 

* wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego w celu 

opracowania i sfinansowania „Strategii Rozwoju Ponadlokalnego dla Gminy 

Słubice, miasta Kostrzyn nad Odrą, Gminy Rzepin, Gminy Ośno Lubuskie, 

Gminy Cybinka, Gminy Górzyca, Gminy Słońsk – Porozumienia „G-7” na lata 

2022-2030”; 

* określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu 

„Strategia Rozwoju Ponadlokalnego dla Gminy Słubice, miasta Kostrzyn nad 

Odrą, Gminy Rzepin, Gminy Ośno Lubuskie, Gminy Cybinka, Gminy Górzyca, 

Gminy Słońsk – Porozumienia „G-7” na lata 2022-2030”, w tym trybu 

konsultacji, o których mowa w art. 6 ust 3 ustawy z dnia 6 grudnia 2006 r.                     

o zasadach prowadzenia polityki rozwoju. 

 

Z uwagi na wyczerpanie tematów i brak dalszej dyskusji Przewodnicząca 

posiedzenia zakończyła wspólne posiedzenia Komisji Stałych Rady Gminy 

Górzyca. Godz. 16
10

. 

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała Grażyna Markowska.    Przewodnicząca posiedzenia 

         (-)Janina Bryl 

 
 


